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Datum: 19 april 2013  

 

Aanwezig: Dhr. P. Kuijper (KM 57),  mw J. Krijnen (KM 95), dhr P. Prinssen (KM 108), dhr. J. Nachbahr (KM 64), 

dhr. P. Pieterse (KM 7) en dhr P. Wolzak (KM 26) namens het bewonersinitiatief Krekelmeent. 

Dhr. Moojen Wethouder Openbare Ruimte, dhr.Van Roekel Afdelingshoofd Openbare Werken en de dhr.R. Scheper 

Teammanager Groen. 

 

Wethouder Moojen maakt met de bewonerscommisie de afspraak dat de bomen die nu in de verharding staan als te 

verwijderen wel gekapt worden, maar er tijdens de werkzaamheden wordt beoordeeld of de bomen niet op kabels en 

leidingen komen te staan en er voldoende aan ondergrondse groeiplaats kan worden gerealiseerd. Wanneer dit het 

geval is wordt de gekapte boom op dezelfde locatie herplant.  Dit uitgangspunt is ook van toepassing op de bomen 

die in de verharding blijven staan en bij uitval worden gekapt. 

Dit zijn de boomnummers: 22, 26, 31, 32, 60, 61, 62, 63, 64, 82 en 83. 

Toelichting: Er is geen afspraak gemaakt dat er tenminste 6 m³ aan ondergrondse groeiplaats kan worden 

gerealiseerd. Let op: dat betekent een boomspiegel van 2 bij 2 m en een diepte van 1,5 m. Dat is bij recente aanplant 

van bomen in de Meent nog nimmer gerealiseerd. Dat lijkt ook niet nodig, want op dakterrassen staan nu soms 

bomen in een “oversized bloempot’. Uit de suggestie van de heer Roekel konden wij opmaken dat er inzake 

grondhoeveelheid en positionering flexibel zou worden omgegaan. 

 

Toevoeging: Dhr Nachbahr vraagt – zoals ook eerder is aangegeven in de correspondentie – om de groei- en 

leefomstandigheden van de blijvende bomen te verbeteren.  

De gemeente wil dat niet toezeggen omdat een dergelijke behandeling duur zou zijn enw einig effect zou hebben op 

bomen die toch al een langdurige groeiachterstand hebben. 

 

Opnieuw wordt afgesproken is dat de bomenkaart nu definitief is. 

 

 

Het volgende onderwerp wat besproken wordt zijn de heestervakken. 

Toevoeging: de door de bewonerscommissie genoteerde uitgangspunten (zie brief van 26 maart 2013) worden 

doorgelopen en aanvaard. Dat zijn: 
a) Wat betekent de voorgenomen vervanging en grondverbetering en met mate/intensiteit gaat dit gebeuren? 

Degelijke grondverbetering dus. (Naarmate de grondverbetering over een grotere diepte plaatsvindt, zullen 
meer struiken sneuvelen.) 

b) De bewonerscommissie behoudt substantiële invloed op aard, soort, plaatsing van beplanting (heesters, 
struiken, onderbeplanting ed.). 

c) Behoud van een speelse begroeiing (in de op 13 maart getoonde animatie kwam dat onvoldoende tot uiting). 
d) Behoud van aansluitende hoge beplanting / afscherming bij erfafscheidingen, schuttingen, blinde muren. 
e) Beplanting met dusdanig grote beplanting / struiken zodat er meteen volume ontstaat. 
f) Helderheid over het onderhoud en de onderhoudsplanning in de eerste jaren, maar met name ook na drie jaar. 

(Onduidelijkheid was er over een vermeende uitspraak dat men van gemeentewege dusdanige beplanting wil 
dat na drie jaar helemaal geen onderhoud meer nodig zou zijn.)  

g) Grasstukken worden vervangen door laag groen. 
Bij punt a:  

De grondverbetering wordt door dhr.Scheper toegelicht. Er wordt uitgelegd dat waar de heesters worden vervangen 

de grond wordt aangevuld, er wordt compost toegevoegd en dat de compost tot ± 30/40 cm wordt doorgespit. 

Hierdoor krijgt de nieuwe beplanting de mogelijkheid om voor de langere termijn goed te groeien. 

Vraag: nu wordt voor het eerst 30 tot 40 cm genoemd. Eerder vernamen we 20 tot 30 cm. De nu genoemde cijfers 

kunnen betekenen dat er nog minder bestaande heesters worden gehandhaafd. Mag ook hier gerekend worden op 

enige flexibiliteit? 

 

De bewonerscommissie wil graag grotere groepen solitaire heesters waardoor het zicht op de schuttingen zo veel als 

mogelijk wordt beperkt. Dhr.Scheper geeft aan dat dit voor een groot deel opgelost wordt met groepen solitaire 

heesters die in een grotere maat worden aangeplant. Dhr Scheper verteld dat het gaat om groepen (3 tot 5 solitaire 

heesters in een groep) die zo worden verdeeld over het gehele plantvak. Dhr. Scheper laat dit zien doormiddel van 

een eenvoudige schets. Daarbij is de situatie nu zo dat de schuttingen voor een deel zichtbaar zijn en dit blijft in de 

nieuwe situatie ook zo.  

Toevoeging: Het wordt aan de commissieleden die de heesterronde zullen maken (2 mei) en de heer Scheper 

overgelaten hoe het beoogde doel toch kan worden bereikt. 

 

Dhr.Kuijper stelt dat we elkaar al heel ver genaderd zijn wat betreft het type beplanting. Dhr.Scheper geeft aan dat 

het type beplanting zoals gepresenteerd in de 3D presentatie een indruk geeft, maar dat de soortkeuze (bv. kleur, 

bloeitijd en bladkleur) nog vrij is en samen met het bewonersinitiatief gezocht gaat worden naar overeenstemming. 



Er wordt een afspraak gemaakt voor 2 mei waar de gemeente samen met een vertegenwoordiging van de 

bewonerscommissie de plantkeuze per vak gaat bepalen. De plantvakken waar discussie over blijft worden 

besproken met de wethouder. 

Toelichting: ‘leidend is’ komt star over. Dan is flexibiliteit over en uit. ‘Een indruk geeft‘ geeft meer aan wat er is 

opgemerkt. 

 

Dhr Nachbahr vraagt naar het te verwachtte onderhoud van de beplanting en bomen. Dhr. Scheper legt uit dat het 

eerste jaar er 6 schoffelrondes zijn en in het tweede jaar het onderhoud gelijk zal zijn aan wat elders in de 

gemeente het beleid is, wat wel inhoudt dat noodzakelijk snoeiwerk (veiligheid) blijft plaatsvinden. (was 

weggevallen in het verslag) 

 

Als laatste komen de zelfbeheer vakken aan de orde. Dhr.Kuijper en dhr. Nachbahr willen duidelijkheid of er 

individueel kan worden bepaald of heestervakken in zelfbeheer komen of dat het alle vakken zijn of niets. Wethouder 

Moojen komt in het eerst volgende overleg met een voorstel.  

Toevoeging: Wel zegt wethouder Moojen dat van ‘gedwongen zelfbeheer’ geen sprake zal zijn. Ook is duidelijk dat 

een zelfbeheervak als geheel onder ‘zelfbeheer’ moet vallen, dus geen half vak. 

Na de rondgang van 2 mei organiseert de dhr.Scheper een volgend overleg. 

Toevoeging: de bewonerscommissie wil wel meewerken aan bevordering van zelfbeheer en zal met suggesties 

komen. 


